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Abstract (en)
The device is used for cleaning the walls of houses, the sides of ships, industrial buildings or the like and has spraying nozzles (1) to which pressure
water is admitted and which are rotatably mounted and can be driven about an axis (3) of rotation. With the spray nozzle or spray nozzles, a
bucket wheel rotatable about the same axis of rotation forms a construction unit to which a chamber open in the spraying direction of the nozzle is
allocated. A discharge channel for the contaminated washing water is formed by a spiral shape of the chamber. The device is intended to simplify
the separation of the paint particles and the other solids contaminating the washing water from the washing water and the disposal of the separated
paint particles and the solids. In the cleaning device, the discharge channel (22) merges into a connection piece (23) to which a collecting sack
(24) is fastened which receives the paint particles contained in the washing water and other solids and is made of a material permeable to water.
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Abstract (de)
Die Vorrichtung wird zur Reinigung von Haus- oder Schiffswänden, Industriegebäuden od. dgl. benutzt und weist mit Presswasser beaufschlagte
Spritzdüsen (1) auf, die um eine Drehachse (3) drehbar gelagert und antreibbar sind. Ein Schaufelrad, das um die gleiche Drehachse drehbar ist,
bildet mit der oder den Spritzdüsen eine Baueinheit, der ein in Spritzrichtung der Düse geöffnetes Gehäuse zugeordnet ist. Durch eine Spiralform
des Gehäuses wird ein Austragkanal für das verunreinigte Waschwasser gebildet. Durch die Vorrichtung soll die Trennung der Farbpartikel und der
sonstigen das Waschwasser verunreinigenden Feststoffe vom Waschwasser und die Entsorgung der abgetrennten Farbpartikel und der Feststoffe
vereinfacht werden. Bei der Reinigungsvorrichtung geht der Austragkanal (22) in einen Stutzen (23) über, an dem ein die im Waschwasser
enthaltenen Farbpartikel und sonstige Feststoffe aufnehmender, aus einem wasserdurchlässigen Material gefertigter Auffangsack (24) befestigt ist.
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